



အိးကထိဘာဉ် ၂၆ သီ.၂၀၂၁.

RPS 205 မိဂ်ပဂ်သုဉ်တိဖဉ်,

ပအိဉ်ဒီးတဂ်တိဉ်ကျဲ.ဆာတဉ်လာဘာဉ်အတဂ်ပဉ်ဖျါလၢအိးကထိဘာဉ်အလါလၢပတဂ်မၤအပူၤလၢပုၤမၤတဂ်ဖိတအိဉ်ကူအိဉ်လၢဝဲဒီးလၢတဂ်ဘဉ်ထွဲဒီးပုၤနီၤဘာဉ်ဖဒီးပုၤလၢအမၤတဂ်လၢဘာဉ်ဝဲဒ်ကျိဉ်သုဉ်တဖဉ်န့ဉ်လီၤ. ပအိဉ်ဒီးတဂ်တိဉ်ကျဲလၢလါနီၤဒုဘာဉ်လါအဝဲအံၤန့ဉ်လၢတနံၤအတီၢ်ပူၤဘာဉ်လၢအလဲပိဂ်ဖိတအိဉ်ဘဉ်န့ဉ်အိဉ်ထဲအကျိၤယဲၢ်ကျိၤဒီးပတဂ်ပဉ်သးန့ဉ်လၢလါလၢကယဲန့ဉ်တဂ်ပိဉ်ဖိဉ်သ့ဘာဉ်တသ့ဘဉ်န့ဉ်အနီၢ်ဖိကလီၤစုဉ်ဝဲဒဉ်န့ဉ်လီၤ. RPS 205 လၢတနံၤဒီးတနံၤန့ဉ်ပုၤနီၤဘာဉ်အသီတစၢၤခဲၤလၢကနီၤဘာဉ်အစီၢ်န့ဉ်လီၤ.ပမုၢ်လၢလၢတဂ်အဝဲအံၤန့ဉ်ကမ့ၢ်တဂ်အလီၢ်ခဲကတဂ်တဘျီလၢပကဒုးသ့ညါတဂ်ပဉ်ဒီးမိဂ်ပဂ်လၢအဘဉ်ပဉ်ဒီးပတအိဉ်ဒီးပုၤနီၤဘာဉ်အလၢအပုၤလၢန့ဉ်အဝဲအံၤန့ဉ်လီၤ.

ကွၢ်ဘဉ်လါနီၤဒုဘာဉ်စကဲကူၤလၢတဂ်နီၤဘာဉ်တအိဉ်ဘဉ်အမုၢ်နံၤန့ဉ်တက့ၢ်.

တဂ်ဒုးသ့ဉ်နီဉ်ထီဉ်:

- ပကဆဲးဟ့ဉ်လီၤအါထီဉ်တဂ်ဆာကတီၢ်လၢတဂ်ကယဲဆုၢ်ဒီးဟဲပိဉ်ဖိဉ်သ့လၢကွၢ်လၢမိဂ်ပဂ်လၢအဖိဘာဉ်တန့ၢ်သ့ဉ်တဖဉ်န့ဉ်လီၤ.
- ဘာဉ်စကါသ့ဉ်တဖဉ်ကဆဲးယုဂ်ဝဲဒဉ်လၢကွၢ်တဖျါဒီးတဖျါန့ဉ်လီၤ.ပုၤလၢအနီၤဘာဉ်စကါသ့ဉ်တဖဉ်တဂ်ကဟ့ဉ်လီၤအီၤမူဒါဒ်သီးကွၢ်တဖျါလၢလၢတဂ်လီၤဟဲသ့တအိဉ်ထီဉ်တစ့ၤအစီၢ်န့ဉ်လီၤ.
- RPS 205ခဲလၢတစၢၤလၢလၢအနီၤဘာဉ်တဂ်ခဲတဂ်ယဉ်အိဉ်သ့ဉ်တဖဉ်န့ဉ်အဝဲသ့ဉ်မၤပုၤနီၤဘာဉ်ပုၤလၢအပုးတဂ်နီၤဘာဉ်သ့ဉ်တဖဉ်အစီၢ်န့ဉ်လီၤ.ပုၤလၢအမၤပုၤတဂ်သ့ဉ်တဖဉ်အံၤပဉ်ယုဂ်ဝဲဒဉ်ဒီးပုၤလၢအနီၤဘာဉ်ဝဲဒ်ကျိဉ်ခိဉ်ဒီးပုၤလၢအပာဆုၢ်ဘာဉ်ဝဲဒ်ကျိဉ်အကစ့ၢ်သ့ဉ်တဖဉ်န့ဉ်လီၤ.
- RPS 205 ပုၤလၢအနီၤဘာဉ်: ပုၤလၢအန့ဉ်လီၤနီၤဘာဉ်အဆိကတဂ်တနံၤန့ဉ်ကန့ၢ်ဘဉ်ဝဲဒဉ်တုၤလၢ \$39,000. ဒီးကပဉ်ယုဂ်ဝဲဒဉ်ဒီးဘိန့ဉ် \$3,000 ဒီးတုၤလၢတဂ်နီၤဘာဉ်မၤတမၢ်ဘိန့ဉ် \$5,500 လၢတနံၤအတီၢ်ပူၤန့ဉ်လီၤ.စးထီဉ်သီတဂ်ဟ့ဉ်ဝဲဒဉ်တန့ၢ်ဖိ \$15.30 ယုဂ်ဒီးတဂ်အိဉ်ဆုဉ်အိဉ်ဆုအုၤဆူဖျါအလၢအပုၤဒီးလဲၣ်အုၤဆူဖျါသ့ဉ်တဖဉ်န့ဉ်လီၤ.တဂ်မၤအဝဲအံၤဟဲလံၢ်ဒု ၁၂ သီန့ဉ်တဂ်ဟ့ဉ်စ့ၢ်ကီးဝဲဒဉ်အလုၢ်အပုၤဒီးဖဲတဂ်ဟ့ဉ်တဂ်သိဉ်လိအဆာကတီၢ်တဂ်ဟ့ဉ်စ့ၢ်ကီးဝဲဒဉ်အပုၤဒီးဟ့ဉ်စ့ၢ်ကီးအပုၤလၢတဂ်နီၤဘာဉ်လၢဟါလီၤဒီး field trips ဒီးတဂ်နီၤဘာဉ်လၢတဂ်ကိၢ်ခါအဆာကတီၢ်ဒီးတိဉ်ထီဉ်ဘဉ်တဂ်မၤဖဲအံၤ:[rps205.com/bus-drivers](https://rps205.com/bus-drivers)

တဂ်ဘျးဒိဉ်မးလၢသုအိဉ်ဒီးတဂ်သ့ဉ်စူၤသးစူၤဖဲတဂ်ဆာကတီၢ်လၢအကီၢ်ခဲဒ်သီးအံၤအခါန့ဉ်လီၤ.ပပဉ်လုၢ်ပဉ်ပုၤသုတဂ်နီၤဘာဉ်ဒီးသုတဂ်သ့ဉ်စူၤသးစူၤဒီးသုတဂ်ဆီဉ်ထွဲမၤစၢၤလၢကွၢ်တနံၤအံၤန့ဉ်လီၤ.

ပုၤဒီးတဂ်သ့ဉ်တိသးစ့ၢ်.

Mike Slife, RPS 205 Executive Director of Transportation

Mike Phillips, RPS 205 Chief Operations Officer

KAREN

